

bschool is an independently owned bilingual primary school (English/German).

Die bschool ist eine bilinguale Grundschule (Englisch/Deutsch) **in freier Trägerschaft.**

As of **01 June 2021**, we are looking for an additional

Wir suchen zum **01.06.2021** einen weiteren

Afternoon childcare worker/tutor *(English native competence)*

At our school children study together in mixed grade classes (1–4), and we apply Montessori elements. The team of teachers and childcare workers/tutors cooperate closely and coordinate well.

What we expect

- You have a basic education in pedagogics and you are experienced in working with children.
- You love supporting children in their development.
- You enjoy working in a team.
- You are reliable and flexible, and you are open to personal development.

What to expect

- An enthusiastic international team
- Regular team meetings
- Working with a German speaking team partner
- Parttime employment (pay: €12/hr.)
- Working hours Mo – Fr, 12:30 pm – 03:00 pm/05:00 pm)
- You may accompany children on their way to school by train from/to Siegen main station and Stift Keppel-Allenbach.

Englischsprachigen Betreuer (m/w/d) *für die OGS (Muttersprachler)*

Das Lernen an der bschool ist jahrgangsübergreifend organisiert und an Prinzipien der Montessori-Pädagogik angelehnt. Lehrer*innen und Pädagog*innen für den offenen Ganzttag sind ein Team und arbeiten eng zusammen.

Das erwarten wir

- Sie haben eine pädagogische Grundbildung.
- Sie haben Erfahrung mit der Anleitung von Kindergruppen im Grundschulalter.
- Sie lieben es, Kinder in ihrer Entwicklung zu begleiten und haben Spaß an Ihrer Arbeit.
- Sie arbeiten gerne im Team.
- Sie sind zuverlässig und flexibel und entwickeln sich gerne weiter.

Das erwartet Sie

- Ein begeistertes internationales Team
- Regelmäßige Team-Besprechungen
- Zusammenarbeit mit einem deutschsprachigen Teampartner
- Teilzeitbeschäftigung (12,- €/Stunde)
- Arbeitszeit: Mo – Fr 12:30 Uhr – 15:00 Uhr/17:00 Uhr
- Ggf. Zugwegbegleitung der Kinder von Bahnhof Stift Keppel-Allenbach bis Siegen Hbf

→ Apply at once to:

bschool Allenbach
Christine Kaufmann
Stift-Keppel-Weg 16, D 57271 Hilchenbach
info@bschool-allenbach.de
Phone: +49 (0)2733 . 891105

→ Bewerbungen ab sofort an:

bschool Allenbach
Christine Kaufmann
Stift-Keppel-Weg 16, 57271 Hilchenbach
info@bschool-allenbach.de
Tel. +49 (0)2733 . 891105